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Mondelinge vragen Stadsfestival 
 
 
Vorige week ontvingen wij het bericht dat Niek van der Spong de opdracht om het 
Stadsfestival te oroganiseren heeft teruggegeven aan het bestuur van de stichting.  
 
D66 is altijd een pleitbezorger geweest voor culturele activiteiten in de stad 
gebaseerd op inhoud, niveau en enthousiasme van jonge makers. Het Stadsfestival 
is, samen met veel theatergroepen, daar op gebouwd. Wij willen graag dat het 
Stadsfestival blijft en daarom de volgende vragen: 
 

1. Wat zijn de gevolgen van het teruggeven van de opdracht voor het 
Stadsfestival 2017? 

2. Kunt u toelichten wat de reden is dat de opdracht is teruggegeven en hoe 
dat zover heeft kunnen komen? 

3. Vindt u dat in de Zwolse ambitie een theaterfestival van niveau, waar 
jonge makers een belangrijke plek in hebben, past? 

4. Wat gaat u doen om het Stadsfestival tot een groot succes te maken? 
 
Namens de D66 fractie, 
Sonja Paauw 
 
 
 


